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متن پرسش

بسمه تعالی سلام: در برنامه رادیویی شنیدم حجت الاسلا فلاح زاده فرمودند رهبری حفظه االله بسم

االله هر سوره را جزو آن سوره نمیدانند و مثلا در نماز آیات نمیشود بسم االله سوره توحید را یک آیه

بحساب آورد برایم بسیار عجیب آمد با توجه به تاکیدات شما و المیزان لطفا راهنمایی فرماد.

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: در مورد فتوای مقام معظم رهبری همینطور است که جناب حجتالاسلام

فلاحزاده فرمودهاند. ولی نظر امام از نظر فتوا و از نظر مباحث عرفانی آن است که بسم االله هر سوره،

مربوط به همان سوره است. موفق باشید


